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                                 Kalundborg den 22.03.18 

 

Referat af skolebestyrelsesmøde 

onsdag den 21. marts 2018 

 
 

Afbud fra: Peter Holm, Morten Olsen 

Tilstede var: Kristina Nielsen, Karin Jensen, Jette Jacobsen, Marianne H 

Larsen, Vagn Engell og Inge Kronborg 

 

 

2018-10 Valg af ordstyrer 

Jette 

 

 

2018-11 Elev og personalesager. Orientering og status. 

Orientering om en ny elev, samt status på elev der hjemmeundervises. 

Det er nu meldt ud, at tre lærere skal forflyttes. 

 

 

2018-12 Status på planlægning af kommende skoleår. Orientering og 

status. 

Der holdes møder med tillidsrepræsentanter og 

arbejdsmiljørepræsentanter (S18) om næste skoleår. 

Så snart som muligt startes fagfordelingen. 

 

 

2018-13 Skolebestyrelsesvalget. Diskussion og aftaler. 

Vagn fortalte på skolelørdagen, at alle hjem ville blive ringet op med 

opfordring om at stille op til skolebestyrelsesvalget. Det blev i stedet til et 

opslag på forældreintra. Foreløbigt har to forældre meldt sig som 

interesserede til den næste skolebestyrelse. Torsdag den 5. april holdes 

der opstillingsmøde. Der lægges flere beskeder ud på forældreintra. 

 

 

2018-14 Høringssvar. Diskussion. 

Høringssvaret er afsendt. 

 

 

2018-15 Meddelelser 

A Formanden 

Ingen 

B Skoleledelsen 

FOA’s medlemmer er udtaget til strejke også på vores område. Dette med- 

fører, at her bliver en blanding af undervisning, tilsyn og aflysninger, da vi 

ikke må flytte rundt på personalets timer og funktioner. De enkelte hjem 

får individuel besked. 

C Medarbejderne 

Intet 

D Andre 

Evaluering af lørdagsskolen: eleverne ville gerne - og kunne - fortælle. 
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SUS dollar var et godt indslag, cafeen var velfungerende, eleverne var  

trætte. 

Sigrid Undset Skolens venner - SUSV - er ikke længere aktiv. Der findes 

en lille sum penge. Pengene hæves og kontoen lukkes, elevrådet får 

pengene til indkøb til fælles ting. 

 

2018-16 Punkter til næste møde 

Skolebestyrelsesvalget. 

Planlægning af kommende skoleår. 

 

 

2018-17 Eventuelt 

Intet 

 

 

 

Referent Inge Kronborg 

 

 


